
Interpellasjon til KS-møtet den: 10.06.2021 
 

Med bakgrunn i brev sendt til postmottak den: 30.03.2021 – «Fartsgrense veg 
Hagabakkane». 35 beboere har signert et brev med oppfordring til å redusere fartsgrensen 
til 30 km/t, hele veien opp til idrettsanlegget i Hagabotnane. Bakgrunnen er enkel – veien er 
ikke designet for en fartsgrense på 50 km/t. Fakta er at det bor mange barnefamilier langs 
med veien og det er mange myke trafikanter. Vi kjenner til at det er svært stor 
trafikkbelastning til tider og det er en vei gjennom et tettbebygd område. 
Samnanger FrP vil foreslå en fartsgrense på 30 km/t, som blir skiltet fra Fylkesvegen ved 
Arbeidskirken på Haga til krysset ved fylkesveien i enden på «Tveitaflatane» ved busskuret. 
Vi tar sikte på å ta inn denne fartsgrensen - inn i den nært forestående skiltplanen til 
Samnanger kommune.  
Alternativt kan en fartsgrense på 50 km/t være aktuelt og diskutere over «Tveitaflatane», 
der det er betydelig bedre og lengre siktlinje. 
Vi ønsker at det skal stemmes over forslaget i KS-møtet. 


